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      Аннотация

    
        
          Объект исследования – Разработать новую концепцию и имиджевый бренд «Abbie & Henry». Предмет исследования – Разработайте фирменный стиль и элементы упаковки для нового бренда «Abbie & Henry». Цель работы – Создавайте новый функциональный и идеальный дизайн бренда, объединяя графические концепции, стили и концепции упаковки для уникальных продуктов. Задачи, которые решались в ходе исследования: 1.	Изучение концепций и стилей дизайна бренда. 2.	Поиск и идентификация идей и торговых марок. 3.	Разработка элементов и базового стиля бренда. 4.	Проектирование упаковки и эскизный дизайн. 5.	Концептуальный дизайн продукта и упаковки. 6.	Внедрение и применение дизайна в бренде. 7.	Разработка визуального решения. В этой статье мы делаем обзор основных функций бренда и предоставляемого графического решения; техника и стиль; Практическое развитие как важный фактор хорошего дизайна и пользовательского опыта в дизайне и функциональности как ключевое отличие от других брендов. С практической стороны работы была проведена глубокая разработка различных графических элементов для нашего фирменного стиля, по сути, создание уникальных пакетов и сумок для пользователя. Сам проект был создан с использованием различных компьютерных инструментов визуализации: Adobe InDesign, Adobe Photoshop, Adobe Illustrator, Adobe After Effects, Adobe Premiere Pro, 3D Max, Vray, Cinema 4D, Adobe XD CC2021.
        

        
          The subject of the graduate qualification work is, «Brand design project for graphic styles and media development». Research’s object – Develop a new concept and image for the brand «Abbie & Henry». Research’s subject – Design corporate identity, styles, and packing elements for a new brand. Thesis goal – Bring out a new functional and ideal brand design, integrating the graphics concepts, styles, and packing concepts. The research sets the following goals: To achieve it, the following steps were done: 1.	Study of brand design concepts and styles. 2.	Search and identification of ideas and brand names. 3.	Development of elements and basic brand style. 4.	Packaging projection and sketch design. 5.	Product and packaging concept design. 6.	Implementation and application of design in the brand. 7.	Visual solution development. In this paper we take a review of the main functions of a brand and the graph-ic solution that is provided; technique and style; practical development as an important factor in good design and user experience in design and functionality as a key differential from other brands. On the practical side of the work, deep development of different graphic elements for our corporate identity has been carried out, essentially making unique packages and bags for the user. The project as such has been made using different 2D and 3D computer visualization tools shown below: Adobe InDesign, Adobe Photoshop, Adobe Illustrator, Adobe After Effects, Adobe Premiere Pro, 3D Max, Vray, Cinema 4D, Adobe XD CC2021.
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